
 

 

 

           
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. 

január 30. napján, a Dunaszentgyörgyi Polgármesteri Hivatalban 16.00. órakor 

kezdődő testületi üléséről.   
   

Jelen vannak:_____________________ 

Képviselők    

1. Moncz Gergely alpolgármester  

2. Májikné Németh Szilvia  

3. Gödör József   

4. Horváth István  

5. Széperdei Bence  
 

Tanácskozási joggal: 

- Dr. Nagy Attila jegyző  

 

Hiányzik:_____________________ 

Képviselő-testületi tag/ok   

− Kirnyákné Balogh Mária polgármester 

− Nagyné Lépő Lejla  

 

Meghívott:_________________________________ 

- napirendi pont szerint 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Köszönti a képviselőket. Megnyitja az ülést. Nagyné Lépő Lejla képviselő 

egészségügyi ok miatt nem tud részt venni az ülésen. Tekintettel arra, hogy öt 

képviselő jelen van, a képviselő-testület határozatképes.   

 

Moncz Gergely alpolgármester  



 

 

 

Javasolja, hogy a meghívó szerinti negyedik napirendi pont kerüljön első napirendi 

pontként megtárgyalásra, így Kovács Márta szociális ügyintézőnek nem szükséges 

kivárnia az ülés végét. 

 

A képviselők egyetértenek.  

Moncz Gergely alpolgármester  

Szavazásra kéri a képviselőket: egyetértenek azzal, hogy „A képviselő-testület 

egyetért a napirendi pontok meghívó szerinti tárgyalásával, azzal a módosítással, 

hogy a meghívó szerinti negyedik napirendi pont kerül első napirendi pontként 

megtárgyalásra.”? 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

14/2025. (I.30.) számú képviselő-testületi határozata 

Napirendről 
  

A képviselő-testület egyetért a napirendi pontok meghívó szerinti tárgyalásával, 

azzal a módosítással, hogy a meghívó szerinti negyedik napirendi pont kerül első 

napirendi pontként megtárgyalásra. 

  

NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  
 
 

1. NAPIRENDI PONT 

RENDKÍVÜLI TELEPÜLÉSI TÁMOGATÁS IRÁNTI KÉRELEM MEGTÁRGYALÁSA  

ELŐADÓ: MONCZ GERGELY ALPOLGÁRMESTER  

 

A napirendi pont Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

46. § (2) a) pontja alapján zárt ülésen kerül megtárgyalásra. 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Megállapítja, hogy a zárt ülésen 

 

a képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

15/2025. (I.30.) számú képviselő-testületi határozata 

XXX1 rendkívüli települési támogatás iránti kérelméről 

  

 
1 a támogatott neve anonimizálásra került 



 

 

 

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja XXX2 

kérelmét, és Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat képviselő-testületének a 

szociális rászorultság alapján nyújtandó települési támogatásokról szóló 8/2021. 

(VII.1.) önkormányzati rendeletének 14.§ (6) bekezdése alapján 200.000.-Ft vissza 

nem térítendő támogatást állapít meg részére. A képviselő-testület felkéri az 

alpolgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket – ideértve az alakszerű határozat 

megküldését is - a vonatkozó helyi rendelet alapján tegye meg.   
 

Felelős:  Moncz Gergely alpolgármester    

Határidő:  15 nap 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Javasolja a napirend módosítását, és következő napirendi pontként megtárgyalni zárt 

ülésen a MEZŐFÖLDVÍZ Kft. peren kívüli ajánlatát. Szavazásra kéri a képviselőket: 

egyetértenek azzal a határozati javaslattal, hogy „A képviselő-testület úgy határozott, 

hogy második napirendi pontként zárt ülésen megtárgyalja a MEZŐFÖLDVÍZ Kft. 

peren kívüli ajánlatát a napirend egyebekben változatlanul hagyása mellett.”?  

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

 Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

16/2025. (I.30.) számú képviselő-testületi határozata 

Napirend módosításáról 

 

A képviselő-testület úgy határozott, hogy második napirendi pontként zárt ülésen 

megtárgyalja a MEZŐFÖLDVÍZ Kft. peren kívüli ajánlatát a napirend egyebekben 

változatlanul hagyása mellett. 

 

2. NAPIRENDI PONT 

A MEZŐFÖLDVÍZ KFT. PEREN KÍVÜLI AJÁNLATÁNAK MEGTÁRGYALÁSA 

ELŐADÓ: MONCZ GERGELY ALPOLGÁRMESTER  

 

A napirendi pont Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

46. § (2) c) pontja alapján zárt ülésen kerül megtárgyalásra. 
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Megállapítja, hogy a zárt ülésen 
 

a képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

 
2 a támogatott neve anonimizálásra került 



 

 

 

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

17/2025. (I.30.) számú képviselő-testületi határozata 

A MEZŐFÖLDVÍZ Kft. peren kívüli ajánlatának elfogadásáról 

 

A képviselő-testület úgy határozott, hogy a MEZŐFÖLDVÍZ Kft. peren kívüli 

ajánlatát tartalmazó megállapodást elfogadja. A képviselő-testület megbízza az 

alpolgármestert a szükséges intézkedések megtételével.  

 

3. NAPIRENDI PONT 

A   MINI BÖLCSŐDE 2025. ÉVI MUNKATERVE ELFOGADÁSÁNAK MEGTÁRGYALÁSA 

ELŐADÓ: MONCZ GERGELY ALPOLGÁRMESTER  
MEGHÍVOTT: PÁL KRISZTINA INTÉZMÉNYVEZETŐ 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Az előterjesztéshez kapcsolódóan kéri a kérdéseket, véleményeket.   
 

Májikné Németh Szilvia képviselő 

Kérdezi, hogy meddig lesz távol a gyermeknevelő? 

 

Pál Krisztina intézményvezető 

Válasza szerint november 9-én tölti be a gyermeke a három évet, utána kiszámolja a 

szabadságát, és jön vissza utána.  

 

Májikné Németh Szilvia képviselő 

Kérdezi, hogy a beruházási, felújítási, karbantartási munkákat majd benyújtják 

papíron?  
 

Pál Krisztina intézményvezető 

Válasza szerint igen. 

 

Gödör József képviselő 

Kérdezi, hogyan alakul most a létszám? 

 

Pál Krisztina intézményvezető 

Válasza szerint hat kisgyerek van most, egy átmegy hétfőtől az óvodába, és jön kettő, 

úgyhogy hamarosan hét lesz, a teljes létszám. Igény lenne többre, 10-12 főt fel 

tudnának venni.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Megjegyzi, csak azért, hogy lássák, az új bölcsőde esetében mennyi igény lesz rá.  

 

Pál Krisztina intézményvezető 



 

 

 

Megjegyzi, hogy nyilván kell majd munkáltatói igazolás, vagy más, pl. 

gyermekorvosi, védőnői ajánlás, amivel fel tudja majd venni a gyerekeket. Meg lehet 

tölteni két csoportot véleménye szerint.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Szavazásra kéri a képviselőket: egyetértenek azzal, hogy „A képviselő-testület az 

előterjesztés szerinti tartalommal jóváhagyja a Csodakert Óvoda és Mini Bölcsőde 

Mini Bölcsődére vonatkozó munkatervét.”?  

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
  

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

18/2025. (I.30.) számú képviselő-testületi határozata 

A Mini Bölcsőde 2025. évi munkatervének jóváhagyásáról 

 

A képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal jóváhagyja a Csodakert 

Óvoda és Mini Bölcsőde Mini Bölcsőde 2025. évi munkatervét.  

 

Felelős:  határozat megküldéséért Dr. Nagy Attila jegyző  

Határidő:  határozat megküldésére 15 nap 

   

4. NAPIRENDI PONT 

A CSAPÓ VILMOS ÁLTALÁNOS ISKOLA KÖRZETÉNEK VÉLEMÉNYEZÉSE 

ELŐADÓ: MONCZ GERGELY ALPOLGÁRMESTER  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Az előterjesztéshez kapcsolódóan elmondja, hogy azért bővült ki az iskolai körzet 

Gerjen településsel, mert a gerjeni iskola egyházi fenntartású, és kötelező egy állami 

iskolát biztosítani, ez lenne a dunaszentgyörgyi. Kéri a kérdéseket, véleményeket. 
 

Horváth István képviselő 

Kérdezi, hogy mekkora a létszám? 
 

Hornyánszky Christiane iskolaigazgató 

Válasza szerint jelenleg 166 tanulójuk van, a maximális létszám 240 lehet. Nem tudni, 

mennyien jönnének a dunaszentgyörgyi iskolába Gerjenből, mert nem volt igény 

erre, amióta a Pünkösdi Egyház tartja fenn ott az iskolát.  

 

Gödör József képviselő 

Kérdezi, hogy az új közlekedési rendről mi a tapasztalata? 

 

Hornyánszky Christiane iskolaigazgató 



 

 

 

Válasza szerint hozzá nem érkezett negatívum, kicsit nyugodtabb a helyzet. 

Megköszöni a gyermekek biztonsága érdekében tetteket. 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Szavazásra kéri a képviselőket: egyetértenek azzal hogy „A képviselő-testület 

egyetért azzal, hogy a Dunaszentgyörgyi Csapó Vilmos Általános Iskola felvételi 

körzete „Dunaszentgyörgy, Gerjen közigazgatási területe” legyen.”?  

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
  

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

19/2025. (I.30.) számú képviselő-testületi határozata 

A Dunaszentgyörgyi Csapó Vilmos Általános Iskola felvételi körzetének 

véleményezéséről 

 

A képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Dunaszentgyörgyi Csapó Vilmos 

Általános Iskola felvételi körzete „Dunaszentgyörgy, Gerjen közigazgatási területe” 

legyen. 

 

Felelős:   Moncz Gergely alpolgármester  

Határidő:  tankerület részére megküldésre: 2025. február 15. 

 

5. NAPIRENDI PONT 

EGYEBEK 

ELŐADÓ: MONCZ GERGELY ALPOLGÁRMESTER  

 

5.1. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Tájékoztatja a képviselőket Dömötör József kérelméről, amivel kapcsolatban várják a 

települési főépítész véleményét. 
 

Gödör József képviselő 

Megjegyzi, hogy IFA bevétele nem lenne az önkormányzatnak a dologból, mert 

Dunaszentgyörgyön nincs. Kérdezi, hogy be lehet-e vezetni? 

 

Dr. Nagy Attila jegyző 

Válasza szerint év közben az adózó terhére nem lehet változtatni az adórendeleten, 

így pl. nem lehet új adónemet bevezetni, nem lehet adómértéket emelni. 

 

5.2. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Javasolja, hogy az óvoda és a konyha összevonását halasszák, várható hamarosan 

egy jogszabályváltozás, jelenleg maradna a konyha önálló.  



 

 

 

 

A képviselők egyetértenek.  
 

5.3. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Tájékoztatja a képviselőket arról, hogy most szerelik be a fogorvosi széket. 
 

5.4. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Tájékoztatja a képviselőket arról, hogy megkeresés érkezett Antalka-Márkus Erika 

fodrásztól azzal kapcsolatban, hogy neki biztosítania kell kettő parkolót az üzlete 

miatt, ehhez korábban az önkormányzat hozzá is járult, de most az iskola környéki 

forgalomszabályozás kapcsán megállni tilos tábla lett kihelyezve a fodrászat előtti 

útszakasz mindkét oldalán. Megbeszélték a dolgot, mely során tájékoztatta Antalka-

Márkus Erikát arról, hogy a tiltás táblától-tábláig tart, ezért, ha kitesznek egy parkoló 

táblát, akkor már lehet odaparkolni. 

 

5.5. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Tájékoztatja a képviselőket arról, hogy sokat fogyaszt a gázkazán az idősek 

otthonának épületében. Elzárták a hétvégére, de nem volt fogyasztás, így 

megállapítható, hogy szivárgás nincs, a kazán fogyaszt sokat. Javasolt lehet 

kicserélni.  
 

Széperdei Bence képviselő  

Megjegyzi, hogy kérdés, később akarnak-e kezdeni valamit az épülettel? Kb. 

370.000.-Ft lenne egy kazán. 
 

Horváth István képviselő 

Javasolja, hogy nézzék át a fűtési rendszert.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Elmondja, hogy a konyhán is szükséges lenne kazáncserére, hőcserélővel, 

puffertartállyal, ezt javasolta a szerelő. Kérne erre is egy árajánlatot.  
 

Széperdei Bence képviselő  

Megjegyzi, hogy vízlágyító is kellene. 
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Egyetért. 
 

5.6. 

Májikné Németh Szilvia képviselő 

Kérdezi, hogy március 15-ig elkészül-e a Faluház? 
 

Moncz Gergely alpolgármester  



 

 

 

Elmondja, hogy a mai napon volt kint a villamos-felújításnál. Véleménye szerint 

készen lesz. A mennyezetre már szerelik fel a lámpákat, holnap lesz ott a festés. A 

Renova Kft. szeretné, ha festés után a képviselő-testület ellenőrizné a festést, és 

átvenné. Lehet kérni még egy réteget is, megoldható. Ha megfelel, akkor elkezdenék 

az állványt bontani. Az önkormányzat emberei folyamatosan jártak oda, és javították 

be a villamosvezetékek után a falakat. A falak is javítva vannak. Nem az egész fal, 

hanem a környezete lett lefestve, ezt kérte tőlük, hogy a rendezvényeken ne egy 

ronda állapotú oldalfalak legyenek. A nagyszínpad világítása készen van, különböző 

színhőmérsékleteket tudnak, a pirostól a kékig mindenféle színárnyalatot lehet majd 

a színpadon alkalmazni. A régi hangfalak viszont már nem alkalmasak a 

hangosításra. Kihívta a hangosítót, aki segített összeállítani egy lehetőséget, 

nagyjából 1,2 millió forintból lehetne felújítani a hangtechnikát. Ez négy darab aktív 

hangszórót jelent, vezetékezést a falakban, csatlakozásokat, és a keverőpultot. Javasol 

egy keretet megállapítani. 
 

Gödör József képviselő 

Véleménye szerint lehetne. 

  

Májikné Németh Szilvia képviselő 

Megjegyzi, hogy ez kell ahhoz, hogy normálisan működjön a Faluház színpadrésze. 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Szavazásra kéri a képviselőket: egyetértenek azzal hogy „A képviselő-testület 1,2 

millió forintos keretösszeget biztosít a Faluház színpadi hangtechnikájának 

felújítására, korszerűsítésére. A képviselő-testület megbízza az alpolgármestert a 

szükséges intézkedések megtételével.”?  
 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
  

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

20/2025. (I.30.) számú képviselő-testületi határozata 

A Faluház színpadi hangtechnikájának felújításáról 
 

A képviselő-testület 1,2 millió forintos keretösszeget biztosít a Faluház színpadi 

hangtechnikájának felújítására, korszerűsítésére. A képviselő-testület megbízza az 

alpolgármestert a szükséges intézkedések megtételével.  

 

Határidő:  megkezdésre: 15 nap 

Felelős:  Moncz Gergely alpolgármester  
  

5.7. 

Széperdei Bence képviselő  

Elmondja, hogy Kardos László dicsérte a betonüzemhez vezető út felújítását, de a 

kanyarnál van egy rész, amit levágnak a kamionok, és kijárják az út melletti részt. Ki 



 

 

 

kellene ott ásni egy 3-4 méter hossznyit, amit fel lehetne tölteni zúzott kővel, a 

telephely vezetője ezt meghozná. 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Véleménye szerint az inkább 10-11 méter lenne.  

 

Gödör József képviselő 

Megjegyzi, hogy csak időleges lesz a dolog. 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Ígéri, hogy egyeztetni fog velük.  

 

5.8. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Tájékoztatja a képviselőket arról, hogy megkereste őt Balogh Mária családgondozó, 

aki kérdezte, hogy a bérkiegészítését kaphatja-e a továbbiakban is, lejárt ugyanis az 

az időszak, amire meg lett állapítva.  A beszélgetésük után egyeztetett a Kistérséggel, 

és lesz majd egy kistérségi ülés, ezt követően tud beszámolni arról, Paksnak mi az 

álláspontja. Valószínűleg a tavaly megállapított bérkiegészítés mértékére Paks 

valamennyi pluszt rá fog tenni. 

 

5.9. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Tájékoztatja a képviselőket arról, hogy az új bölcsőde pályázati anyaga legkésőbb 

augusztus elejére készen lesz, utána mehet a nyílt közbeszerzés, azzal a kitétellel, 

hogy a nyertest az állami felülvizsgálja. Kedden átbeszélik Illés József tervezővel a 

gépészetet. Utána tud többet mondani.  

 

Széperdei Bence képviselő  

Kérdezi, hogy utána tudott-e járni a 10 millió forintnak? 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Válasza szerint nem tudott utánajárni. Az egy utólagos támogatás lett volna. A 

Pakstól elvont adóból osztottak volna a településeknek. A Tolna Vármegyei 

Önkormányzat osztott volna a településeknek bizonyos összeget, és rá lehetett volna 

terhelni meglévő pályázatok kiegészítésére. Az öreghegyi út kiegészítésére szerették 

volna ráterhelni. Nem érkezett oda időben a kiegészítés, a hiánypótlás, amit kértek, 

addig, amíg ott a testületi ülést megnyitották, és így kicsúszott az önkormányzat a 

határidőből, és január elsejével visszaadták Paksnak ezt a lehetőséget, tehát, akivel 

kapcsolatban addig nem született döntés, az elbukott tőle.  

 

Májikné Németh Szilvia képviselő 



 

 

 

Elmondja, hogy a képviselők szeretnének találkozni a pályázatíróval, hogy 

megbeszéljék, induljanak-e valamiben.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Válasza szerint szívesen elhívja, hogy tudjanak beszélni vele. Ehhez nem kell 

képviselő-testületi ülés. 

 

A képviselők megegyeznek 2025. február 11. 16.00. órában. 

 

5.10. 

Májikné Németh Szilvia képviselő 

Tájékoztatja a képviselőket arról, hogy szeretnének leülni Mach Melindával, és a civil 

szervezetekkel egy rendezvénynaptárt összeállítani, egy éveset. Ki, mit, mikor 

szeretne vállalni, illetve jó lenne, ha az év elején a támogatási igényeket mindenki 

benyújtaná előre, az elszámolással együtt.   

 

5.11. 

Gödör József képviselő 

Kérdezi, hogy mi a helyzet a polgármester asszonnyal? Mikor áll munkába, 

egészséges-e, mik a tervek? 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Válasza szerint nincs semmilyen információja ezzel kapcsolatban. 

 

Gödör József képviselő 

Kérdezi, hogy akkor, ha hétfőn jön orvosi papírral, akkor folyik tovább? 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Válasza szerint igen. 

 

Gödör József képviselő 

Nem szeretné, ha visszasüllyednének abba a káoszba. A fogorvosi szék is akkor 

derült ki, amikor kellett volna már beleülni, szét van szedve a házasságkötő, jó, hogy 

nem tolonganak az emberek.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Felvetődött benne, van-e lehetőség most kitűzni egy képviselő-testületi ülést, 

mondjuk április 10-ére. Ülést ugyanis a polgármester hívhat össze, vagy 

akadályoztatása estén a polgármester. Ha visszajön Marika, és nem hívja össze két-

három hónapig április másodikától, akkor nem tudnak dönteni a feloszlatásról. 

Nincs jogi hátránya, ha nem hívja össze. 

 

Dr. Nagy Attila jegyző  



 

 

 

Válasza szerint hozhatnak ilyen döntést, de az ülést akkor is a polgármesternek kell 

összehívnia. Ha viszont egy polgármester többször nem tesz eleget a jogszabályi 

kötelezettségének, és pl. a megfelelő számú képviselő indítványára nem hívja össze 

az ülést, onnantól kezdve az önkormányzati törvény alapján a polgármester 

sorozatos törvénysértő tevékenysége miatt a polgármester tisztségének 

megszűntetése érdekében eljárást lehet indítani.  

 

Gödör József képviselő 

Megjegyzi, gondolja, hogy egy újságíró Moncz Gergely alpolgármestert is 

megkereste, csak sok minden rá van fogva, de az újságíró az interneten kereste meg 

őt, nem ő hívta ide.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Nem állított ilyet soha.  

 

Gödör József képviselő 

Úgy is mondhatná, bárcsak ő hívta volna.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Megérti az ilyen felindulásokat, hírhajhászásokat, de azt mondja, a település érdeke 

az, hogy ne ilyenről szóljanak a hírek. Próbálja ezeket kerülni. Jogi úton meg fogják 

tudni oldani a dolgot. Ki kell várni az idejét, de ezért nem mocskolná 

Dunaszentgyörgy hírnevét.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Szavazásra kéri a képviselőket: egyetértenek azzal, hogy „ A képviselő-testület úgy 

határozott, hogy 2025. április 3-án 16.00. órára képviselő-testületi ülés kerüljön 

összehívásra. ”?  

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
  

 




